
Rada Miejska w Augustowie

PROTOKÓŁ NR XLVII/18
z obrad XLVII sesji Rady Miejskiej w Augustowie, które odbyły się w sali

konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Augustowie, ul. 3 Maja 60
13 kwietnia 2018 r.

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków – lista obecności w załączeniu /zał. nr 1/.

Ponadto w obradach udział wzięli:
- Burmistrz Miasta Augustowa,
- Skarbnik Miasta,
- pracownicy Urzędu Miejskiego,
- goście,
- mieszkańcy,
- przedstawiciele prasy.

Obrady rozpoczęto o godz.16.03
i zakończono o godz. 19.30
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Proponowany porządek obrad:
1. Otwarcie obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3.  Sprawozdanie  z  działalności  Burmistrza  Miasta  Augustowa  od  ostatniej  sesji  Rady
Miejskiej.
4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:
    a) zmiany Gminnego Programu Rewitalizacji Miasta Augustów,
    b) zmieniająca uchwałę Nr XLV/437/18 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 21 lutego
        2018 r. w sprawie określenia zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania, rozkładania
        na raty, niedochodzenia należności pieniężnych, mających charakter cywilnoprawny,
        przypadających Miastu Augustów lub jej jednostkom organizacyjnym,
    c) ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych, których
         zarządcą jest Burmistrz Miasta Augustowa,
    d) zmiany uchwały Nr XXI/279/16 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 22 grudnia 2016 r.
        w sprawie powierzenia realizowanych zadań własnych Gminy Miasta Augustów,
    e) rozpatrzenia skargi wniesionej na działalność Burmistrza Miasta Augustowa,
    f) sprostowania  omyłek  pisarskich  w  uchwale  Nr  XLVI/458/18  Rady  Miejskiej  
        w Augustowie z dnia 28 marca 2018 r. w sprawie podziału Gminy Miasta Augustów
        na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych
        w każdym okręgu wyborczym,
    g) zmiany w uchwale Nr XLVI/459/18 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 28 marca
         2018 r. w sprawie podziału Gminy Miasta Augustów na stałe obwody głosowania,  
         ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych,
    h) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2018-2031.
6. Sprawozdanie z realizacji wydatków Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania
    Problemów  Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii Miasta Augustów w okresie
    01.01.2017 r. - 31.12.2017 r.
7. Sprawozdanie  z  realizacji  programu  współpracy  Miasta  Augustowa  z  organizacjami
    pozarządowymi i innymi podmiotami działającymi w sferze pożytku publicznego za rok
   2017.
8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
9. Zapytania i wolne wnioski.
10. Zamknięcie obrad.

Ad.pkt 1
Otwarcie obrad.
/Czas otwarcia obrad w systemie eSesja /0:53/.

Obrady XLVII sesji Rady Miejskiej w Augustowie otworzył Pan Filip Jerzy Chodkiewicz –
Przewodniczący Rady Miejskiej. Powitał Pana Burmistrza, Państwa Radnych, pracowników
Urzędu Miejskiego i gości /0:53/.
Zgodnie z listą obecności na sali obecnych jest  20 radnych, co stanowi o prawomocności
obrad.

Ad.pkt 2 
Przyjęcie porządku obrad.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego przyjęciu porządku obrad /1:13/.



3

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  przedstawił
zaproponowany porządek obrad /zał. nr 2/ i zapytał, czy ktoś chciałby wnieść do niego jakieś
zmiany /1:13/.
Pan Wojciech Walulik  – Burmistrz Miasta  wniósł  o  wprowadzenie  do porządku obrad
punktu dotyczącego oceny zasobów pomocy społecznej /1:35/.

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej /1:56/.

Pani  Radna  Sylwia  Bielawska  wniosła  o  wprowadzenie  do  porządku  obrad  projektu
uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLVI/446/18 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 28
marca 2018 r. w sprawie przyjęcia programu redukcji niskiej emisji na terenie Gminy Miasto
Augustów pn. Airgustów i określenia dotacji w ramach programu /2:12/.

Pan  Przewodniczący  Rady  Miejskiej poddał  pod  głosowanie  porządek  obrad
wraz ze zmianami. Poprosił Państwa Radnych o podniesienie ręki i naciśnięcie stosownego
przycisku w systemie eSesja /2:48/.

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20)
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Filip Chodkiewicz, Adam Cilulko, Tomasz Dobkowski,
Jerzy  Dobrowolski,  Aleksandra  Kleczkowska,  Artur  Kleczkowski,  Paweł  Kotwica,
Wojciech  Szymon  Krzywiński,  Joanna  Lisek,  Bożenna  Łukaszewicz,  Tomasz  Miklas,
Dariusz  Ostapowicz,  Magdalena  Śleszyńska,  Józef  Świątkowski,  Jacek  Truszkowski,
Bogdan Wierzbicki, Adam Wysocki, Mirosław Zawadzki
NIEOBECNI (1)
Piotr Piłasiewicz

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej  stwierdził, że porządek
obrad został  przyjęty jednogłośnie 20 głosami za,  przy braku głosów przeciwnych i  przy
braku głosów wstrzymujących się /4:08/.

Ad. pkt 3 
Sprawozdanie  z  działalności  Burmistrza  Miasta  Augustowa  od  ostatniej  sesji  Rady
Miejskiej.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  sprawozdaniu  z  działalności
Burmistrza Miasta Augustowa od ostatniej sesji Rady Miejskiej, za okres od 26.03.2018 r.
do 5.04.2018 r. /4:20/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej  poinformował, że Rada
Miejska  obecnie  przystąpi  do  rozpatrzenia  punktu  3  porządku  obrad,  którym  jest
sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta Augustowa od ostatniej sesji Rady Miejskiej.
Zapytał, czy Państwo Radni mają pytania do sprawozdania /4:20/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta  uzupełnił sprawozdanie, zapoznał z pracami,
jakie obecnie są prowadzone w Mieście Augustowie /4:45/. 

Przewodniczący Rady Miejskiej /16:31/.
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W dyskusji poświęconej sprawozdaniu Burmistrza Miasta Augustowa zabrali głos:
 
Pani Radna Joanna Lisek /16:49/.

Przewodniczący Rady Miejskiej /17:18/.

Pan Dariusz Szkiłądź – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /17:21/.

Przewodniczący Rady Miejskiej /18:22/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /18:25/.

Przewodniczący Rady Miejskiej /18:48/.

Burmistrz Miasta Augustowa /18:49/.

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /18:52/.

Przewodniczący Rady Miejskiej /19:05/.

Burmistrz Miasta Augustowa /19:08/.

Przewodniczący Rady Miejskiej /19:11/.

Pan Radny Artur Kleczkowski /19:17/.

Burmistrz Miasta Augustowa /19:46/.

Przewodniczący Rady Miejskiej /20:17/.

Mieszkaniec /20:28/.

Przewodniczący Rady Miejskiej /20:36/.

Burmistrz Miasta Augustowa /20:37/.  

Przewodniczący Rady Miejskiej /20:54/.                   

Ad. pkt 4     
Interpelacje i zapytania radnych.
/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego interpelacjom i zapytaniom radnych /21:02/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /21:02/.

Pan Radny Dariusz Ostapowicz poruszył następujące sprawy:
1. Przypomniał,  że  pytał  już  jakiś  czas  temu  o  stan  prac  związanych  z  programem

rządowym Mieszkanie Plus. Miasto, jako jedno z pierwszych w regionie przystąpiło
do tego programu,  ale  niepokoi  fakt,  że  nic  się  w tej  sprawie  nie  słyszy.  Zapytał,



5

jaki jest stan programu na terenie Augustowa, ponieważ pytają o niego mieszkańcy,
którym były rozbudzone wielkie nadzieje związane z tym programem.

2. W nawiązaniu do doświadczeń z lat poprzednich poprosił o wpłynięcie na to, aby przy
pracach  porządkowych  na  terenie  Augustowa,  na  ul.  Mostowej  i  na  moście  były
w szybszym terminie, niż to było w ubiegłych latach,  myte plafony na latarniach /
21:16/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /22:23/.

Pan  Wojciech  Walulik  –  Burmistrz  Miasta  odpowiedział,  że  odnośnie  do  programu
Mieszkanie Plus sytuacja jest skomplikowana. Program brzmi bardzo atrakcyjnie, skierowany
jest do ludzi średniozamożnych, natomiast efekt końcowy nie jest tani. Pieniądz, który może
być pozyskany „nie jest tani dla samorządu”. Plusem tego programu jest to, że do dyspozycji
samorządowcy, burmistrza jest nieograniczona liczba pieniędzy, ale szanując każdą złotówkę
trzeba dobrze przyjrzeć się tej sprawie. Jeżeli Pan Radny obserwuje prace legislacyjne, to sam
rząd  pochylił  się  nad  tym,  ponieważ  czynsz  wstępnie  wynosi  ponad  20  zł  za  metr
kwadratowy,  więc mieszkania automatycznie stają  się  drogie.  W Warszawie,  w większych
miastach takie rozwiązanie jest do przyjęcia, ale na pewno nie w Augustowie, i nie o to nam
chodzi. W Silikatach niedługo ma rozpocząć się budowa bloku komunalnego, na który została
przekazana  rozporządzeniem  Burmistrza  działka  firmie  Kodrem.  W  bloku  ma  powstać
28 mieszkań  –  „i tym  krokiem  będziemy  zaczynać”.  Poinformował,  żeby  być  w  pełni
odpowiedzialnym spotykał się trzykrotnie z władzami Banku Gospodarstwa Krajowego, iż
była przeprowadzona analiza finansowa. Zaapelował o zachowanie powściągliwości, iż w tej
sprawie nie ma żadnej opieszałości. Jeżeli odpowiedź, której udzielił Panu Radnemu nie jest
wyczerpująca, to może ją jeszcze uzasadnić w formie pisemnej. Poinformował, iż zależy mu
również  na  tym,  żeby  w  Augustowie  powstawały  tanie  mieszkania,  ponieważ  jest  to
fundament rozwoju miasta. Poparł interpelację Pana Radnego w kwestii mycia plafonów na
latarniach /22:29/. 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej /24:17/.

Pan Radny Dariusz Ostapowicz poinformował, że będąc członkiem Komisji Mieszkaniowej
odwiedził  sporo  mieszkań,  poznał  emocje  osób  związane  z  chęcią  posiadania  własnego
mieszkania. Wielu młodych ludzi nie liczy na mieszkania komunalne i chciałoby skorzystać
z programu. Stać jest ich na to, żeby tak jak w programach realizowanych na terenie Polski
czynsz mieszkania ok. pięćdziesięciometrowego wynosił od 550 zł w zależności od miejsca.
Małżeństwo płacące 1000 zł za stancję chętnie weszłoby w taki program. Istnieją też inne
programy,  np.  program  suwalski  wychodzi  naprzeciw  potrzebom  mieszkańców.  Uznał,
że mieszkanie  dla  szczególnie  młodych  ludzi  jest  podstawą  ich  egzystencji  w  pięknym
mieście Augustowie  /24:21/.

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej /25:27/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska poruszyła następujące sprawy: 
1. Podziękowała  za  to,  że  wreszcie  udało  się  i  widać  robotników  modernizujących

budynek  żłobka.  Poinformowała,  że  trzyma kciuki  za  wykonanie  prac  w  terminie
zgodnie z projektem. 
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2. Poinformowała, że pytania, które dzisiaj zgłasza wiążą się ze zmianami w Wydziale
Inwestycji.  Próbuje  dowiedzieć  się,  zasięgnąć  różnych  informacji   dotyczących
budowy  ulic na Lipowcu: Jeziornej, Robotniczej, Klubowej, Lipowej. Zapytała, kto
obecnie  odpowiada  za  realizację  projektu,  z  kim  można  konsultować  się,  aby
dowiedzieć się, na jakim etapie jest ta inwestycja.

 
3. Zapytała,  kto  pracuje  nad  projektem  tzw.  domu  seniora.  Przypomniała,  iż  wiele

miesięcy temu przyjęty był pomysł na to, żeby taka instytucja zaistniała przy ul. 3
Maja.  Minął już pierwszy kwartał i nigdzie nie może dowiedzieć się, czy w MOPS,
w Wydziale Inwestycji, czy w Kodrem ktokolwiek pracuje nad tym, żeby do listopada,
kiedy będzie czas składania wniosków do Senior Wigor, była gotowa dokumentacja.
Zapytała, kto odpowiada za projekt.

4. Zapytała, kto odpowiada za przygotowanie projektu zagospodarowania Osiedla Kaczy
Dołek. Przypomniała, że poprzednia Pani Kierownik obiecała, że w tym roku zostanie
przygotowana dokumentacja projektowa na zagospodarowanie tego Osiedla. Obecnie
nie  może  uzyskać  takiej  informacji  od  nowego  Pana  Kierownika,  ani od  Pana
Zastępcy  Kierownika,  ani  w  Kodrem.  Mieszkańcy  twierdzą,  że  na  spotkaniach
w spółdzielni w marcu słyszeli o tym, że w sprawie rewitalizacji mają kontaktować się
z Panem Mirkiem Karolczukiem. Poprosiła, aby w związku z panującą dezinformacją
została  przedstawiona  informacja,  kto za  to  odpowiada,  jakie  są  ramy  czasowe
na realizację dokumentacji projektowej.

5. Poinformowała, że mieszkańcy ul. Norwida zwrócili się z prośbą, i dzięki interwencji
udało  się  zrobić  dolewki  asfaltowe  na  parkingach.  Mieszkańcy  proszą  również
o namalowanie  pasów  na  tych  parkingach,  ponieważ  kierowcy  różnie  parkują
i to miejsce należy uporządkować.

6. Poinformowała, iż w przedłożonym sprawozdaniu Augustowskich Placówek Kultury
zostało  wymienione,  że  w  kwietniu  odbędzie  się  przetarg  na  remont  biblioteki
miejskiej.  Zapytała,  co  będzie  z  zasobami  Muzeum  Ziemi  Augustowskiej
znajdującymi się  w piwnicy,  która  będzie  remontowana,  gdzie  na  czas  wakacyjny
zostanie  przeniesione  Muzeum,  gdzie  będą  przygotowane  wystawy.  Poprosiła  o
informację w powyższej sprawie, ponieważ jest to jeden z problemów wymienionych
w sprawozdaniu APK. 

7. Przypomniała o zbliżających się wakacjach,  iż  coraz więcej  osób korzysta  z placu
zabaw na  ul.  Rybackiej.  Przypomniała  również,  że  miał  być  szumny remont  tego
miejsca.  Państwo  Radni  wiedzą  o  ofercie,  która  wpłynęła  i  nie  została  ona
uwzględniona. Zapytała, czy Pan Burmistrz ma propozycję modernizacji, odnowienia
placu  zabaw,  ponieważ  wszystkie  urządzenia  są  bardzo  zużyte,  czy  jest  pomysł
na urozmaicenie zabawy dzieciom.

8. Zapytała,  czy  są  wyznaczone  godziny,  kiedy  przyjmuje  Pan  Prawnik,  ponieważ
kilkakrotnie próbowała zwrócić się do niego z różnymi pismami, ale nie udało się
uzyskać informacji w sekretariacie, kiedy można spotkać Pana Prawnika /25:33/.

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej /30:35/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński poruszył następujące sprawy:
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1. Zwrócił uwagę na problemy związane z organizacją pracy Rady Miejskiej, które mają
miejsce w ostatnich miesiącach. Państwo Radni wiedzą o tym, że wszystkie komisje
muszą złożyć w danym roku plany pracy. Zapytał, czy istnieje plan Rady Miejskiej
i jest  on przestrzegany,  a  jeżeli  nie  ma takiego dokumentu,  to  może warto byłoby
go stworzyć. Przypomniał, że radni na początku kadencji umawiali się, że sesje będą
odbywały się w ostatni czwartek miesiąca. Potem to już była „wolna amerykanka”
i terminy  nie  były  przestrzegane.  Plan  pracy  pomoże  radnym  zaplanować  swoje
zajęcia, urlopy, wyjazdy. Obecnie nie wiadomo, co wydarzy się w danym miesiącu. 

2. Zasugerował  rozważenie  możliwości  zmiany  godziny  obrad  sesji.  Przypomniał,
że godz.16.00 była tym motywowana, żeby mieszkańcy mieli dostęp do sesji i mogli
w niej  uczestniczyć.  Obecnie  obrady  są  transmitowane  i  można  je  odtworzyć
w Internecie.  Zwrócił  uwagę,  że  pracownicy  nie  mogą  pracować  do  godz.  24.00,
czy 1.00 w nocy. Zaproponował, aby obrady odbywały się tak, jak kiedyś, np. o godz.
10.00,  albo  w  takich  samych  godzinach,  jak  sesje  Rady  Powiatu,  czyli  przed
południem. Poprosił  Pana Mecenasa o udzielenie  informacji  w powyższej  sprawie,
ponieważ uczestniczy on w sesjach kilku innych rad gmin /30:38/.

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej /32:43/.

Pani  Radna  Sylwia  Bielawska  kolejny  raz  zgłosiła  interpelację  dotyczącą  zmiany
organizacji ruchu na bulwarach. Chodzi o zmianę ścieżki rowerowej z ciągiem pieszym z tego
względu,  że obecna  organizacja  jest  niebezpieczna.  Zapytała,  kiedy  nastąpi  zmiana
organizacji ruchu /32:47/.

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej /33:14/.

Pan Radny Adam Wysocki  zwrócił uwagę, że ścieżka pieszo-rowerowa na ul.  Mostowej
/wjazd przy cmentarzu na ulicę i  chodnik/ kończy się w taki sposób, że część oznaczona
rowerami  /ścieżka  rowerowa/  kończy  się  stopniem,  a  strona  wyznaczona,  jako  piesza,
kończy się łagodnym wjazdem. Wygląda to na ewidentną omyłkę i zamianę stron. Ścieżka
rowerowa powinna być tak zaprojektowana, aby kończyła się łagodnym wjazdem, a cześć
piesza – stopniem. Obecnie na przebiegu całej ścieżki powoduje to komplikacje, ponieważ
rowery  jeżdżą  po  stronie,  na  której  znajdują  się  ławki,  a  spacerowicze  poruszają  się
po przeciwnej stronie /33:22/.

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej /34:22/.

Pan Radny Paweł Kotwica  zgłosił  interpelację dotyczącą ścieżki rowerowej Augustów –
Przewięź.  Zwrócił  uwagę,  że  w  nadchodzącym sezonie  wakacyjnym ww.  ścieżka  będzie
pierwszy  raz  uczęszczana.  Zapytał,  na  jakim  etapie  jest  połączenie  ścieżki  Green  Velo
ze ścieżką Augustów-Przewięź. 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej /34:49/.

Pani Radna Sylwia Bielawska zapytała, kiedy zostanie ogłoszony przetarg na przebudowę
ul. Rybackiej, ponieważ trwa  budowa bazy kajakarzy i absurdem będzie, kiedy do tej bazy
nie będzie dostępu, nie będzie ronda i łącznika do ul. Sienkiewicza i ul. Hożej /34:54/.

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej /35:18/.
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Pan  Radny  Józef  Świątkowski  poruszył  problem  niektórych  miejsc  w  Augustowie,
które są brudne po każdej zimie. Zapytał, na jaki numer telefonu można zgłaszać ten problem.
Przypomniał, że kiedyś była Straż Miejska, a obecnie ludzie są zdezorientowani. /35:21/.
Pan Przewodniczący Rady Miejskiej /35:47/.

Pani  Radna  Sylwia  Bielawska zwróciła  uwagę,  że  w  Augustowie  działa  telefon
interwencyjny /35:51/.

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej /35:55/.

Pan  Radny  Adam  Wysocki  przypomniał,  że  jesienią  składał  interpelację  w  sprawie
oznaczenia skrzyżowania ścieżki rowerowej z drogą, która jest łącznikiem pomiędzy drogą
sejneńską a lipską. Otrzymał wtedy odpowiedź, że została dokonana ocena tej sytuacji i jest
wymagane wykonanie oznakowania. Poinformował, że po zimie już można przystąpić do jego
wykonania,  które poprawi bezpieczeństwo rowerzystów poruszających się po tej  ścieżce /
35:59/.

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej /36:41/.

Pani  Radna  Bożenna  Łukaszewicz  zapytała,  jakie  są  plany  dotyczące  działki
przy ul. Ogrodowej, na której obecnie znajduje się Przedszkole Nr 6 /36:43/.

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej /36:55/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski poruszył następujące sprawy:
1. Zapytał  o  finansowanie  bazy  kajakarzy,  czy  jest  szansa  na  pozyskanie  pieniędzy,

zwiększenie kwoty z Ministerstwa Sportu.
2. Zapytał, co będzie z POSTiW, czy jest przygotowywany przetarg /36:58/.

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej /37:20/.

Pani Radna Sylwia Bielawska zapytała, jak zostanie rozwiązany w tym roku problem toalet
przy Molo Radiowej Trójki, ponieważ nie został rozstrzygnięty przetarg na budowę miejskiej
przetarg /37:31/.

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej /37:49/.

Pan Radny Tomasz Miklas  zapytał, co będzie z kąpieliskiem na plaży Bielnik, ponieważ
Miasto otrzymało  dofinansowanie w wysokości 260 tys. zł na plażę wraz z kąpieliskiem.
Przypomniał,  że  kąpielisko  miało  być  wyznaczone,  a  tak  się  nie  stało,  nie  usunięto
elementów,  które  miały  je  wyznaczać,  nie  usunięto  betonowych  kręgów,  kąpielisko  jest
zarośnięte. Przypomniał, że za 2-3 miesiące rozpoczyna się sezon. Zwrócił uwagę na przepisy
prawa wodnego, iż opłata za metr pomostu wynosi 5 zł i 8,90 zł za grunty pokryte wodami.
Przypomniał, że Pan E.Ł. posiada pozwolenie na 100 metrów kąpieliska na plaży Bielnik.
Zapytał,  czy  koszty  będzie  ponosił  Pan  E.Ł.,  czy  Miasto.  Powtórzył,  że  opłata  za  metr
pomostu wynosi 5 zł, natomiast pomost na plaży ma 350 m2 i nadal jest na środkach trwałych
w Urzędzie Miejskim. Zapytał, w jaki sposób planuje się rozwiązanie tej sytuację /37:54/.

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej /39:22/.
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Pan Radny Mirosław Zawadzki  poinformował,  że  osoby,  które w godzinach porannych
przemieszczają się w Augustowie, i w godz. 7.30 – 8.00 wiozą dzieci do przedszkoli i szkół
zwracają  uwagę na bardzo zakorkowane miasto.  Newralgicznymi miejscami jest  centrum,
ul. Mostowa, ul.  3 Maja,  ul.  Brzostowskiego. Stwierdził,  że można byłoby zrobić bardziej
racjonalne  przeprowadzenie  pieszych  do  Liceum  im.  Piramowicza,  ponieważ  Pan,  który
obecnie przeprowadza pieszych zatrzymuje ruch na każde skinienie, a gdyby młodzi ludzie
chwilę poczekali,  to nie byłoby tego korka aż do stacji paliw, do ronda. Ruch blokują też
samochody  z  dostawami  towarów  na  ul.  Mostowej.  Uznał,  że  być  może  zakaz   dostaw
w godzinach od 7.00 do 8.00 spowodowałby to, że ludzie zdążyliby na czas i wszyscy byliby
zadowoleni. Poprosił o interwencję w powyższej sprawie /39:26/.

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej /40:42/.

Pan Radny Jacek Truszkowski poruszył następujące sprawy:
1. Poinformował, że od kilku miesięcy na bulwarze przy Kanale Augustowskim obok

śluzy i  Kaktusika nie świecą się dwie lampy. Poprosił  o interwencje w powyższej
sprawie.  Zasugerował  skontrolowanie  przed  sezonem  wszystkich  bulwarów
przy kanałach.

2. Poinformował,  że  obok  Kaktusika  przy  pierwszej  ławce  jest  zrobiony  piękny,
naturalny tunel z zieleni. Mieszkańcy proszą o jego delikatne przycięcie, ponieważ
suche gałęzie  mogą połamać się i spaść. Poprosił o przycięcie tych drzew /40:46/.

Przewodniczący Rady Miejskiej /42:17/.

Ad. pkt 5a
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Gminnego Programu Rewitalizacji
Miasta Augustów.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  projektowi  uchwały  w  sprawie
zmiany Gminnego Programu Rewitalizacji Miasta Augustów /42:37/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej  poinformował, że Rada
Miejska przystąpi obecnie do realizacji punktu 5a porządku obrad, tj. do rozpatrzenia projektu
uchwały w sprawie zmiany Gminnego Programu Rewitalizacji Miasta Augustów, dla której
w głównej mierze została wyznaczona data dzisiejszej sesji.  Przypomniał o podejmowanych
wysiłkach, aby w terminie skutecznie został złożony wniosek o pozyskanie dofinansowania
na przebudowę Przedszkola na ul. Kopernika /42:37/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /43:22/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz - Przewodniczący Rady Miejskiej /43:30/.

Pani  Emilia  Słucka  –  Główny Specjalista  w  Samodzielnym stanowisku  ds.  promocji
omówiła zmiany w projekcie uchwały /43:33/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz - Przewodniczący Rady Miejskiej /46:19/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /46:27/.
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Pan Filip Jerzy Chodkiewicz - Przewodniczący Rady Miejskiej /47:19/.

Pan Radny Wojciech Krzywiński /47:23/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz - Przewodniczący Rady Miejskiej /48:44/.

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /49:50/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz - Przewodniczący Rady Miejskiej /52:23/.

Pani Emilia Słucka – Główny Specjalista w Samodzielnym stanowisku ds. promocji  /
52:45/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz - Przewodniczący Rady Miejskiej /53:11/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /53:15/.

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /53:35/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz - Przewodniczący Rady Miejskiej /54:27/.

Pan  Radny  Wojciech  Szymon  Krzywiński  zgłosił  wniosek  o  zakończenie  dyskusji  i
przejście do głosowania /54:30/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz - Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał projekt uchwały
pod głosowanie.  Poprosił  Państwa  Radnych  o  podniesienie  ręki  i  naciśnięcie  stosownego
przycisku w systemie eSesja /54:40/.

Wyniki głosowania:
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20)
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Filip Chodkiewicz, Adam Cilulko, Tomasz Dobkowski,
Jerzy  Dobrowolski,  Aleksandra  Kleczkowska,  Artur  Kleczkowski,  Paweł  Kotwica,
Wojciech  Szymon  Krzywiński,  Joanna  Lisek,  Bożenna  Łukaszewicz,  Tomasz  Miklas,
Dariusz  Ostapowicz,  Magdalena  Śleszyńska,  Józef  Świątkowski,  Jacek  Truszkowski,
Bogdan Wierzbicki, Adam Wysocki, Mirosław Zawadzki
NIEOBECNI (1)
Piotr Piłasiewicz

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej  stwierdził,  że uchwała
Nr XLVII/462/18 w sprawie zmiany Gminnego Programu Rewitalizacji Miasta Augustowa
została podjęta /55:07/.
/Uchwała Nr XLVII/462/18 stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5b     
Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XLV/437/18 Rady Miejskiej
w Augustowie  z  dnia  21  lutego  2018 r.  w sprawie  określenia  zasad,  sposobu i  trybu
umarzania,  odraczania,  rozkładania  na  raty,  niedochodzenia  należności  pieniężnych,
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mających  charakter  cywilnoprawny,  przypadających  Miastu  Augustów  lub  jej
jednostkom organizacyjnym.

/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  projektowi  uchwały  zmieniającej
uchwałę Nr XLV/437/18 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 21 lutego 2018 r. w sprawie
określenia zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania, rozkładania na raty, niedochodzenia
należności  pieniężnych,  mających  charakter  cywilnoprawny,  przypadających  Miastu
Augustów lub jej jednostkom organizacyjnym /55:15/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej  poinformował, że Rada
Miejska przystąpi obecnie do realizacji punktu 5b porządku obrad, tj. do rozpatrzenia projektu
uchwały  zmieniającej  uchwałę  Nr  XLV/437/18  Rady  Miejskiej  w  Augustowie  z  dnia  21
lutego 2018 r. w sprawie określenia zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania, rozkładania
na  raty,  niedochodzenia  należności  pieniężnych,  mających  charakter  cywilnoprawny,
przypadających Miastu Augustów lub jej jednostkom organizacyjnym. Otworzył dyskusję /
55:15/.

Pani  Radna  Aleksandra  Kleczkowska  przedstawiła  opinię  Komisji  ds.  Budżetu,  która
na wczorajszym  posiedzeniu  projekt  uchwały  zaopiniowała  pozytywnie  6  głosami  za,
przy braku głosów przeciwnych i przy 1 głosie wstrzymującym się /55:50/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały
pod glosowanie.  Poprosił  Państwa Radnych  o  podniesienie  ręki  i  naciśnięcie  stosownego
przycisku w systemie eSesja /56:19/.

Wyniki głosowania:
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20)
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Filip Chodkiewicz, Adam Cilulko, Tomasz Dobkowski,
Jerzy  Dobrowolski,  Aleksandra  Kleczkowska,  Artur  Kleczkowski,  Paweł  Kotwica,
Wojciech  Szymon  Krzywiński,  Joanna  Lisek,  Bożenna  Łukaszewicz,  Tomasz  Miklas,  
Dariusz  Ostapowicz,  Magdalena  Śleszyńska,  Józef  Świątkowski,  Jacek  Truszkowski,
Bogdan Wierzbicki, Adam Wysocki, Mirosław Zawadzki
NIEOBECNI (1)
Piotr Piłasiewicz

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej  stwierdził,  że uchwała
Nr XLVII/463/18 zmieniająca uchwałę Nr XLV/437/18 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia
21  lutego  2018  r.  w  sprawie  określenia  zasad,  sposobu  i  trybu  umarzania,  odraczania,
rozkładania  na  raty,  niedochodzenia  należności  pieniężnych,  mających  charakter
cywilnoprawny, przypadających Miastu Augustów lub jej jednostkom organizacyjnym została
podjęta /56:39/.
/Uchwała Nr XLVII/463/18 stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5c
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie
pasa drogowego dróg gminnych, których zarządcą jest Burmistrz Miasta Augustowa.
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/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  projektowi  uchwały  w  sprawie
ustalenia  wysokości  stawek  opłat  za  zajęcie  pasa  drogowego  dróg  gminnych,  których
zarządcą jest Burmistrz Miasta Augustowa /56:45/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej  poinformował, że Rada
Miejska przystąpi obecnie do realizacji punktu 5c porządku obrad, tj. do rozpatrzenia projektu
uchwały  w  sprawie  ustalenia  wysokości  stawek  opłat  za  zajęcie  pasa  drogowego  dróg
gminnych,  których  zarządcą  jest  Burmistrz  Miasta  Augustowa.  Zapytał  Panią  Aleksandrę
Kleczkowską – Przewodniczącą Komisji ds. Budżetu, czy projekt uchwały był analizowany
na posiedzeniu Komisji /56:45/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji  ds.  Budżetu  poinformowała,
że projekt uchwały był przedmiotem posiedzenia Komisji ds. Budżetu i wzbudził wątpliwości
wśród Państwa Radnych.  Na posiedzenie  był  zapraszany Kierownik  Wydziału Inwestycji,
ponieważ  Skarbnik  Miasta  nie  przygotowywał  ww.  projektu  uchwały.  Poprosiła
Pana Burmistrza lub Pana Mecenasa o zabranie głosu w powyższej sprawie /57:07/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /57:31/.

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny omówił projekt uchwały /57:33/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /58:43/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska  poinformowała, że obszerne uzasadnienie do projektu
uchwały jest  dostępne w systemie eSesja.  Podziękowała Panu Leszkowi Romanowskiemu
za ustosunkowanie się do uwag Komisji /58:46/.  /Uzasadnienie – stanowi załącznik nr 5
do niniejszego protokołu/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał projekt uchwały
po głosowanie.  Poprosił  Państwa  Radnych  o  podniesienie  ręki  i  naciśnięcie  stosownego
przycisku w systemie eSesja /59:05/.

Wyniki głosowania:
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20)
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Filip Chodkiewicz, Adam Cilulko, Tomasz Dobkowski,
Jerzy  Dobrowolski,  Aleksandra  Kleczkowska,  Artur  Kleczkowski,  Paweł  Kotwica,
Wojciech  Szymon  Krzywiński,  Joanna  Lisek,  Bożenna  Łukaszewicz,  Tomasz  Miklas,  
Dariusz  Ostapowicz,  Magdalena  Śleszyńska,  Józef  Świątkowski,  Jacek  Truszkowski,
Bogdan Wierzbicki, Adam Wysocki, Mirosław Zawadzki
NIEOBECNI (1)
Piotr Piłasiewicz

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził,  że uchwała
Nr XLVII/464/18 w sprawie ustalenia  wysokości  stawek opłat  za zajęcie  pasa drogowego
dróg gminnych, których zarządcą jest Burmistrz Miasta Augustowa została podjęta /59:21/.
/Uchwała Nr XLVII/464/18 stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu/.
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Ad. pkt 5d 
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr  XXI/279/16  Rady
Miejskiej w Augustowie z dnia 22 grudnia 2016 r. w sprawie powierzenia realizowanych
zadań własnych Gminy Miasta Augustów.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  projektowi  uchwały  w  sprawie
zmiany uchwały Nr XXI/279/16 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 22 grudnia 2016 r. w
sprawie powierzenia realizowanych zadań własnych Gminy Miasta Augustów /59:28/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej  poinformował, że Rada
Miejska przystąpi obecnie do realizacji punktu 5d porządku obrad, tj. do rozpatrzenia projektu
uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXI/279/16 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia
22 grudnia  2016 r.  w sprawie  powierzenia  realizowanych  zadań  własnych  Gminy  Miasta
Augustów. Zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w powyższej sprawie /
59:28/. 

W dyskusji zabrali głos:

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:00:37/.

Pan Radny Artur Kleczkowski /1:00:55/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:01:06/.

Pan Prezes Przedsiębiorstwa Transportowego „Necko” Sp. z o.o. /1:01:09/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:03:20/.

Pan Radny Paweł Kotwica /1:03:26/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:04:06/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /1:04:11/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:05:23/.

Pan Radny Artur Kleczkowski /1:05:31/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:06:17/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /1:06:19/.

Pan Prezes Przedsiębiorstwa Transportowego „Necko” Sp. z o.o. /1:06:22/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:06:49/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /1:06:51/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:08:00/.
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Pan Radny Artur Kleczkowski /1:08:03/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:08:18/.
Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /1:08:21/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:10:08/.

Pan Radny Artur Kleczkowski /1:10:13/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:10:55/.

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /1:10:57/.

Pan Radny Artur Kleczkowski /1:11:44/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:11:46/.

Pan Radny Artur Kleczkowski /1:11:46/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:11:57/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /1:12:01/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:12:20/.

Pan Prezes Przedsiębiorstwa Transportowego „Necko” Sp. z o.o. /1:12:23/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /1:14:12/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:15:18/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /1:15:20/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:16:00/.

Pan Radny Artur Kleczkowski /1:16:04/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:16:34/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /1:16:38/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:20:30/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /1:20:32/.

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /1:21:09/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:24:17/.
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Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /1:24:19/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:25:45/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /1:25:46/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:26:37/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /1:26:40/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:27:24/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /1:27:29/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:29:06/.

Pan Radny Artur Kleczkowski /1:29:12/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:32:35/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /1:32:38/.

Pan Prezes Przedsiębiorstwa Transportowego „Necko” Sp. z o.o. /1:32:53/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:35:15/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /1:35:22/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:37:44/.

Pan Wojciech Walulik  – Burmistrz Miasta  zgłosił  wniosek o zdjęcie  projektu uchwały
z porządku obrad i skierowanie jej do Komisji Rozwoju /1:38:38/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:38:50/.

Pan Radny Jerzy Dobrowolski /1:39:14/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie
wniosek  o  zdjęcie  projektu  uchwały  z  porządku  obrad.  Poprosił  Państwa  Radnych
o podniesienie ręki i naciśnięcie stosownego przycisku w systemie eSesja /1:39:51/.

Wyniki głosowania:
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20)
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Filip Chodkiewicz, Adam Cilulko, Tomasz Dobkowski,
Jerzy  Dobrowolski,  Aleksandra  Kleczkowska,  Artur  Kleczkowski,  Paweł  Kotwica,
Wojciech  Szymon  Krzywiński,  Joanna  Lisek,  Bożenna  Łukaszewicz,  Tomasz  Miklas,  



16

Dariusz  Ostapowicz,  Magdalena  Śleszyńska,  Józef  Świątkowski,  Jacek  Truszkowski,  
Bogdan Wierzbicki, Adam Wysocki, Mirosław Zawadzki
NIEOBECNI (1)
Piotr Piłasiewicz

Pan Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady Miejskiej stwierdził,  że  projekt
uchwały został zdjęty z porządku obrad /1:40:30/.

Pan  Paweł  Łukasz  Kotwica  zgłosił  wniosek  o  ogłoszenie  pięciominutowej  przerwy
w obradach sesji /1:40:41/.

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej ogłosił  przerwę  w
obradach /1:40:46/.

Przerwa /1:40:51 – 1:58:16/.

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej wznowił  obrady
po przerwie /1:58:16/.

Ad. pkt 5e
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi wniesionej na działalność
Burmistrza Miasta Augustowa.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  projektowi  uchwały  w  sprawie
rozpatrzenia skargi wniesionej na działalność Burmistrza Miasta Augustowa /1:58:46/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej  poinformował, że Rada
Miejska przystąpi obecnie do realizacji punktu 5e porządku obrad, tj. do rozpatrzenia projektu
uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  wniesionej  na  działalność  Burmistrza  Miasta
Augustowa. Zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby w powyższej sprawie zabrać głos /
1:58:46/.

W dyskusji zabrali głos:

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /1:59:06/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:59:58/.

Pan Radny Tomasz Miklas /2:00:33/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:00:41/.

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /2:01:37/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:02:10/.

Pan Radny Tomasz Miklas /2:02:27/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:03:14/.

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /2:03:16/.
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Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:04:11/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /2:04:14/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:04:57/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /2:05:03/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:05:37/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /2:05:40/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:05:49/.

Pani Radna Joanna Lisek /2:06:08/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:06:18/.

Pani Radna Bożenna Łukaszewicz /2:06:24/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:07:14/.

Pan Wojciech Szymon Krzywiński zgłosił wniosek o zdjęcie projektu uchwały z porządku
obrad dzisiejszej sesji /2:07:32/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:08:09/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /2:08:16/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:08:44/.

Pan Radny Paweł Kotwica /2:08:45/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał pod głosowanie
wniosek złożony przez Pana Radnego Wojciecha Szymona Krzywińskiego dotyczący zdjęcia
projektu  uchwały  z  porządku  obrad  dzisiejszej  sesji.  Poprosił  Państwa  Radnych  o
podniesienie ręki i naciśnięcie stosownego przycisku w systemie eSesja /2:09:29/.

Wyniki głosowania:
ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (16)
Sylwia  Bielawska,  Tomasz  Bukłaho,  Adam  Cilulko,  Jerzy  Dobrowolski,
Aleksandra Kleczkowska, Artur Kleczkowski, Wojciech Szymon Krzywiński, Joanna Lisek,
Bożenna  Łukaszewicz,  Tomasz  Miklas,  Dariusz  Ostapowicz,  Magdalena  Śleszyńska,
Józef Świątkowski, Jacek Truszkowski, Bogdan Wierzbicki, Adam Wysocki
PRZECIW (1)
Paweł Kotwica 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Filip Chodkiewicz, Tomasz Dobkowski, Mirosław Zawadzki
NIEOBECNI (1)
Piotr Piłasiewicz

Pan Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady Miejskiej  stwierdził,  że  projekt
uchwały został zdjęty z porządku obrad /2:10:07/.

Ad. pkt 5f
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprostowania omyłek pisarskich w uchwale
Nr XLVI/458/18  Rady  Miejskiej  w  Augustowie  z  dnia  28  marca  2018  r.  w  sprawie
podziału Gminy Miasta Augustów na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i numerów
oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  projektowi  uchwały  w  sprawie
sprostowania omyłek pisarskich w uchwale Nr XLVI/458/18 Rady Miejskiej w Augustowie
z dnia 28 marca 2018 r. w sprawie podziału Gminy Miasta Augustów na okręgi wyborcze,
ustalenia  ich  granic  i  numerów  oraz  liczby  radnych  wybieranych  w  każdym  okręgu
wyborczym /2:10:18/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej  poinformował, że Rada
Miejska przystąpi obecnie do realizacji punktu 5f porządku obrad, tj. do rozpatrzenia projektu
uchwały  w  sprawie  sprostowania  omyłek  pisarskich  w  uchwale  Nr  XLVI/458/18  Rady
Miejskiej w Augustowie z dnia 28 marca 2018 r. w sprawie podziału Gminy Miasta Augustów
na  okręgi  wyborcze,  ustalenia  ich  granic  i  numerów  oraz  liczby  radnych  wybieranych
w każdym okręgu wyborczym. Zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby w tej sprawie
zabrać głos /2:10:18/.

Głosów  w  dyskusji  nie  było  i  Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady
Miejskiej poddał projekt uchwały pod głosowanie. Poprosił Państwa Radnych o podniesienie
ręki i naciśnięcie stosownego przycisku w systemie eSesja /2:11:13/. 

Wyniki głosowania:
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20)
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Filip Chodkiewicz , Adam Cilulko, Tomasz Dobkowski,
Jerzy  Dobrowolski,  Aleksandra  Kleczkowska,  Artur  Kleczkowski,  Paweł  Kotwica,
Wojciech  Szymon  Krzywiński,  Joanna  Lisek,  Bożenna  Łukaszewicz,  Tomasz  Miklas,
Dariusz  Ostapowicz,  Magdalena  Śleszyńska,  Józef  Świątkowski,  Jacek  Truszkowski,
Bogdan Wierzbicki, Adam Wysocki, Mirosław Zawadzki
NIEOBECNI (1)
Piotr Piłasiewicz

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej  stwierdził,  że uchwała
Nr XLVII/465/18 w sprawie  sprostowania  omyłek pisarskich  w uchwale  Nr  XLVI/458/18
Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 28 marca 2018 r. w sprawie podziału Gminy Miasta
Augustów  na  okręgi  wyborcze,  ustalenia  ich  granic  i  numerów  oraz  liczby  radnych
wybieranych w każdym okręgu wyborczym została podjęta /2:11:25/.
/Uchwała Nr XLVII/465/18 – stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu/.
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Ad. pkt 5g 
Rozpatrzenie  projektu uchwały w sprawie  zmiany w uchwale  Nr XLVI/459/18 Rady
Miejskiej  w Augustowie  z  dnia 28 marca 2018 r.  w sprawie podziału Gminy Miasta
Augustów  na  stałe  obwody  głosowania,  ustalenia  ich  numerów,  granic  oraz  siedzib
obwodowych komisji wyborczych.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  projektowi  uchwały  w  sprawie
zmiany w uchwale Nr XLVI/459/18 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 28 marca 2018 r. w
sprawie  podziału  Gminy  Miasta  Augustów  na  stałe  obwody  głosowania,  ustalenia  ich
numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych /2:11:33/.

Pan Fili  Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej  poinformował,  że Rada
Miejska przystąpi obecnie do realizacji punktu 5g porządku obrad, tj. do rozpatrzenia projektu
uchwały w sprawie zmiany w uchwale Nr XLVI/459/18 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia
28 marca 2018 r. w sprawie podziału Gminy Miasta Augustów na stałe obwody głosowania,
ustalenia  ich  numerów,  granic  oraz  siedzib  obwodowych  komisji  wyborczych.  Zapytał,
czy ktoś z Państwa Radnych chciałby w tej sprawie zabrać głos /2:11:33/.

Głosów  w  dyskusji  nie  było  i  Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady
Miejskiej poddał projekt uchwały pod głosowanie. Poprosił Państwa Radnych o podniesienie
ręki i naciśnięcie stosownego przycisku w systemie eSesja /2:11:51/.

Wyniki głosowania:
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20)
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Filip Chodkiewicz, Adam Cilulko, Tomasz Dobkowski,
Jerzy  Dobrowolski,  Aleksandra  Kleczkowska,  Artur  Kleczkowski,  Paweł  Kotwica,
Wojciech  Szymon  Krzywiński,  Joanna  Lisek,  Bożenna  Łukaszewicz,  Tomasz  Miklas,
Dariusz  Ostapowicz,  Magdalena  Śleszyńska,  Józef  Świątkowski,  Jacek  Truszkowski,
Bogdan Wierzbicki, Adam Wysocki, Mirosław Zawadzki
NIEOBECNI (1)
Piotr Piłasiewicz

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej  stwierdził,  że uchwała
Nr XLVII/466/18  w  sprawie  zmiany  w  uchwale  Nr  XLVI/459/18  Rady  Miejskiej
w Augustowie z dnia 28 marca 2018 r. w sprawie podziału Gminy Miasta Augustów na stałe
obwody  głosowania,  ustalenia  ich  numerów,  granic  oraz  siedzib  obwodowych  komisji
wyborczych została podjęta /2:12:03/.
/Uchwała Nr XLVII/466/18 – stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5h
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr  XLVI/446/18  Rady
Miejskiej w Augustowie z dnia 28 marca 2018 r. w sprawie przyjęcia programu niskiej
emisji na terenie Gminy Miasto Augustów pn. Airgustów i określenia dotacji w ramach
programu.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  projektowi  uchwały  w  sprawie
zmiany uchwały Nr XLVI/446/18 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 28 marca 2018 r. w
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sprawie  przyjęcia  programu  redukcji  niskiej  emisji  na  terenie  Gminy  Miasto  Augustów
pn. Airgustów i określenia dotacji w ramach programu /2:12:10/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej  poinformował, że Rada
Miejska przystąpi obecnie do realizacji punktu 5h porządku obrad, tj. do rozpatrzenia projektu
uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLVI/446/18 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia
28 marca  2018  r.  w sprawie  przyjęcia  programu niskiej  emisji  na  terenie  Gminy  Miasto
Augustów  pn.  Airgustów  i  określenia  dotacji  w  ramach  programu.  Zapytał,  czy  ktoś  z
Państwa Radnych chciałby w tej sprawie zabrać głos /2:12:10/.

Pani Radna Sylwia Bielawska omówiła projekt uchwały /2:13:06/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały
pod głosowanie.  Poprosił  Państwa  Radnych  o  podniesienie  ręki  i  naciśnięcie  stosownego
przycisku w systemie eSesja /2:14:26/.

Wyniki głosowania:
ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (16)
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Filip Chodkiewicz, Adam Cilulko, Tomasz Dobkowski,
Jerzy  Dobrowolski,  Aleksandra  Kleczkowska,  Artur  Kleczkowski,  Paweł  Kotwica,
Joanna  Lisek,  Bożenna  Łukaszewicz,  Tomasz  Miklas,  Magdalena  Śleszyńska,
Jacek Truszkowski, Adam Wysocki, Mirosław Zawadzki
PRZECIW (1)
Dariusz Ostapowicz 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Wojciech Szymon Krzywiński, Józef Świątkowski, Bogdan Wierzbicki 
NIEOBECNI (1)
Piotr Piłasiewicz

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej  stwierdził,  że uchwała
Nr XLVII/467/18 w sprawie zmiany uchwały Nr XLVI/446/18 Rady Miejskiej w Augustowie
z dnia 28 marca 2018 r.  w sprawie przyjęcia  programu redukcji  niskiej  emisji  na terenie
Gminy  Miasto  Augustów pn.  Airgustów i  określenia  dotacji  w  ramach  programu została
podjęta /2:14:59/.
/Uchwała Nr XLVII/467/18 – stanowi załącznik do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5i 
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej
Miasta Augustowa na lata 2018-2031.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie zmian
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2018-2031 /2:15:08/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej  poinformował, że Rada
Miejska przystąpi obecnie do realizacji punktu 5i porządku obrad, tj. do rozpatrzenia projektu
uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2018-
2031. Udzielił głosu Panu Skarbnikowi Miasta /2:15:08/.
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Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta omówił projekt uchwały /2:15:25/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:16:54/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu przedstawiła opinię
Komisji  ds.  Budżetu,  która  na  posiedzeniu  12.04.2018  r.  projekt  uchwały  zaopiniowała
pozytywnie /2:17:05/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:17:40/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu /2:17:49/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:18:02/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /2:18:03/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały
pod głosowanie.  Poprosił  Państwa  Radnych  o  podniesienie  ręki  i  naciśnięcie  stosownego
przycisku w systemie eSesja /2:18:31/.

Wyniki głosowania:
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (17)
Sylwia  Bielawska,  Tomasz  Bukłaho,  Filip  Chodkiewicz,  Tomasz  Dobkowski,
Jerzy  Dobrowolski,  Aleksandra  Kleczkowska,  Artur  Kleczkowski,  Paweł  Kotwica,
Wojciech Szymon Krzywiński, Tomasz Miklas, Dariusz Ostapowicz, Magdalena Śleszyńska,
Józef  Świątkowski,  Jacek  Truszkowski,  Bogdan  Wierzbicki,  Adam  Wysocki,
Mirosław Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Adam Cilulko, Joanna Lisek, Bożenna Łukaszewicz
NIEOBECNI (1)
Piotr Piłasiewicz

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej  stwierdził,  że uchwała
Nr XLVII/468/18  w  sprawie  zmian  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Miasta  Augustowa
na lata 2018-2031 została podjęta /2:18:56/.
/Uchwała Nr XLVII/468/18 – stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 6
Sprawozdanie z realizacji wydatków Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii Miasta Augustów w okresie
01.01.2017 r. – 31.12.2017 r. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego sprawozdaniu z realizacji wydatków
Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych
i Przeciwdziałania Narkomanii Miasta Augustów w okresie 01.01.2017 r. – 31.12.2017 r. /
2:19:27/.
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Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej  poinformował, że Rada
Miejska  przystąpi  obecnie  do  realizacji  punktu  6  porządku  obrad,  tj.  do  przyjęcia
sprawozdania  z  realizacji  wydatków  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania
Problemów  Alkoholowych  i  Przeciwdziałania  Narkomanii  Miasta  Augustów  w  okresie
01.01.2017 r. – 31.12.2017 r.  /załącznik nr 11 do niniejszego protokołu/. Zapytał, czy ktoś
w tej sprawie chciałby zabrać głos. /2:19:27/.

Głosów w dyskusji nie było.

Ad. pkt 7 
Sprawozdanie  z  realizacji  programu  współpracy  Miasta  Augustowa  z  organizacjami
pozarządowymi i innymi podmiotami działającymi w sferze pożytku publicznego za rok
2017.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego sprawozdaniu z realizacji programu
współpracy  Miasta  Augustowa  z  organizacjami  pozarządowymi  i  innymi  podmiotami
działającymi w sferze pożytku publicznego za rok 2017 /2:20:27/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej  poinformował, że Rada
Miejska  przystąpi  obecnie  do  realizacji  punktu  7  porządku  obrad,  tj.  do  przyjęcia
sprawozdania 
z  realizacji  programu  współpracy  Miasta  Augustowa  z  organizacjami  pozarządowymi  i
innymi podmiotami działającymi w sferze pożytku publicznego za rok 2017 /załącznik nr 12
do niniejszego protokołu/. Otworzył dyskusję, w której zabrali głos:  /2:20:27/.

Pan Michał Kotarski – Inspektor w Wydziale Spraw Społecznych i Administracyjnych
omówił sprawozdanie /2:21:11/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:26:19/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /2:27:37/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:28:32/.

Ad. pkt 8 
Ocena zasobów pomocy społecznej.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  sprawozdaniu  z  oceny  zasobów
pomocy społecznej /2:28:35/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej  poinformował, że Rada
Miejska  przystąpi  obecnie  do  realizacji  punktu  8  porządku  obrad,  tj.  do  przyjęcia
sprawozdania  z  oceny  zasobów pomocy  społecznej.  Otworzył  dyskusję,  w  której  zabrali
głos: /2:28:35/.

Pani  Barbara  Cituk  –  Starszy  Inspektor  w  Miejskim  Ośrodku  Pomocy  Społecznej
omówiła sprawozdanie /2:28:54/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:30:58/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /2:31:14/.
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Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:34:47/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /2:34:51/.

Pan Dariusz Szkiłądź – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /2:34:59/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /2:35:37/.

Pan Dariusz Szkiłądź – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /2:35:37/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /2:38:31/. 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:39:37/.

Pan Radny Artur Kleczkowski /2:39:41/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:39:51/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /2:39:57/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:41:33/.

Pan Radny Artur Kleczkowski /2:41:37/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:42:56/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /2:42:59/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:44:27/.

Pan Radny Wojciech Krzywiński /2:44:30/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:45:37/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /2:46:33/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /2:47:11/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:47:13/.

Pan Radny Artur Kleczkowski /2:47:35/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:48:07/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /2:48:12/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:48:47/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /2:48:51/.
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Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:50:26/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /2:50:32/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:51:04/.

Ad. pkt 9
Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  odpowiedziom  na  interpelacje
i zapytania /2:51:19/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej  poinformował, że Rada
Miejska  przystąpi  obecnie  do  realizacji  punktu  9  porządku  obrad,  tj.  do  odpowiedzi
na interpelacje i zapytania. Zapytał Pana Burmistrza, czy zechce odpowiadać na interpelacje,
czy skieruje odpowiedzi na piśmie /2:51:19/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta  poinformował, że odpowiedzi na interpelacje
udzieli drogą pisemną /2:51:33/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:51:38/.

Ad. pkt 10
Zapytania i wolne wnioski.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego zapytaniom i wolnym wnioskom /
2:51:39/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej  poinformował, że Rada
Miejska przystąpi obecnie do realizacji punktu 10 porządku obrad, tj. do zapytań i wolnych
wniosków /2:51:39/.

W dyskusji zabrali głos:

Pani Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 4 /2:52:08/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:54:41/.

Pan Radny Tomasz Miklas /2:55:03/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:55:35/.

Pani Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 4 /2:55:52/.

Pan Radny Tomasz Miklas /2:55:59/.

Pani Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 4 /2:57:17/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:57:22/.

Mieszkaniec /2:57:33/.
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Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:58:15/.

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /2:58:17/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:59:06/.

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /2:59:50/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:00:32/.

Mieszkaniec /3:01:33/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:03:36/.

Pan Dariusz Szkiłądź – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /3:03:44/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:08:20/.

Pan Dariusz Szkiłądź – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /3:08:21/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:10:26/.

Pan Dariusz Szkiłądź – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /3:10:28/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:10:37/.

Pan Dariusz Szkiłądź – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /3:10:40/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:10:43/.

Pan Dariusz Szkiłądź – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /3:10:44/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:12:47/.

Pan Dariusz Szkiłądź – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /3:12:49/. 
/Zadania  oświatowe  zrealizowane  na  przestrzeni  obecnej  kadencji  Rady  Miejskiej
stanowią załącznik nr 14 do niniejszego protokołu/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:13:12/.

Pani Radna Bożenna Łukaszewicz /3:13:44/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /3:15:00/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:15:18/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /3:15:21/.

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej przedstawił
korespondencję skierowana do Rady Miejskiej dołączoną do systemu eSesja /3:18:19/.
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Ad. pkt 11
Zamknięcie obrad.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej po wyczerpaniu porządku
obrad zamknął XLVII sesję Rady Miejskiej /3:19:47/.

Przewodniczący
Rady Miejskiej w Augustowie
     
     Filip Jerzy Chodkiewicz

Nagranie rejestrujące obraz i dźwięk – stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Przygotował(a): Beata Filipow
________________________________________
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


